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INTERPELACJA

w sprawie wykonania chodnika z funkci4 Scie2ki rowerowei

wzdlu2 ul. Rybnickiei

Zwracam siq z proSbq o uwzqlednienie w budZecie Miasta Wtoctawek wykonania

koncepcji zagospodarowania pobocza ul. Rybnickiej, na potrzeby chodnika z funkcia

Sciezki rowerowei, a nastgpnie jej dokumentacji projektowej.

Umozliwi to poszukiwanie pzez Urzqd Miasta form dofinansowania inwestycji ze

Srodk6w zewngtrznych.

Na obszarze dzielnicy Rybnicy zamieszkuie znaczna ilo56 mieszkafic6w Wloctawka.

Dzielnica ta sukcesywnie sig rozwija.

Po ul. Rybnickiej poruszajq sig autobusy komunikacji miejskiej, dzieci chodzq do

szkoty.

Wykonanie chodnika z funkcjq Sciezki rowerowej wzdlu2 ul. Rybnickiei przyczyni siq

do wzrostu bezpieczefistwa i wygodnej komunikacji poruszalqcych siq po niej ludzi,

jak i pojazdow. Jest on odpowiedziq na potrzeby lokalnej spotecznoSci.

Problem braku bezpieczenstwa na tym obszarze jest wiqkszo6ci z nas od dawna

znany. Trzeba sig z nim zmierzy1, i zaczqc dzialac. Mam Swiadomo6c ktopot6w

finansowych, z kt6rymi Gmina Miasto Wtoctawek musi sig zmierzyl, w zwiqzku z

obecnq sytuacjq zwiqzanq z pande miq.

Proszq o etapowanie inwestycji. Zacznijmy od koncepcji i dokumentacji projektowej.

To moZemy zrobic, przy nieznacznych nakladach finansowych.

Z powa2aniem
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